
Referat 
Emne:  Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kaldred af 1967. 

(Nr. 1/2017) 
Dato: Søndag d. 26.03.2017 
Tidspunkt:  Kl. 10.00 
Sted: Rådhuset, Jansvej 1, 4593 Eskebjerg 
 
Afbud: Urban 
 
 

 
1. Valg af ordstyrer og referent 
Henrik M er ordstyrer og referent 
 

2. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden er godkendt. 
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Referat er godkendt, med følgende kommentarer. 
Oprensningen af søen er standset af kommunen, da Kalundborg 
kommune kræver dette skal op I udvalg, og der skal søges om 
det mange steder inden dette kan gøres. 
Kim arbejder videre med denne ansøgning og håbet er at det kan 
udføres i vinteren 17/18 
 
Vi afventer stadig faktura på kort til vores skilte, Kim følger op på 
dette. 

 
4. Indkommende post og henvendelser 
Der er kommet et forslag til generalforsamlingen, og ændring af 
brug af haveredskaber, dette tages med på generalforsamlingen. 
 
Der er kommet 2 breve vedr. tvangsauktioner på 2 grunde 
 
Der er kommet henvendelse gennem fællesforeningen, om vi vil 
arbejde på at få fibernet i området. 
Puljerne der kan søges er brugt, og Eskebjerg har fået lavet en 
aftale, men der er ikke umiddelbart mulighed for at det kan 
komme ud i Kaldred. 
 
Der er kommet henvendelse om hvad reglerne er for at bo i 
området hele året. 
Her er der henvist til Kalundborg kommunes regler. 
  



5. Økonomi nyt budget 
Regnskabet for 2016 er ikke kommet retur fra revisor endnu. 
Budget for 2017 sender Pal til bestyrelsen til gennemsyn. 
Pt. Er der mere end 900.000,‐ kr. stående 
Derfor vil budget for vejene og beplantning blive øget. 
Der 39 udestående kontingenter, der er sendt rykkere ud til 
disse. 
2. rykker bliver sendt til dem der endnu ikke har betalt d. 27/3‐
17 
Alt i alt har vi i underkanten af 50.000,‐ kr. af udestående 
skyldnere. 
  

6. Vedligeholdelse status/påtænkt 
Vi er ved at indhente en pris op oprydning i vores 
kummer/chikaner, så de kan komme til at se pæne ud igen. 
 
Henrik tager kontakt til ham der har sat vores nye skilte op, for 
at høre hvad det koster at få skiftet de rådne bomme ud. 
 
Allan snakker med vores græsklipper mand for at se om vi skal 
forlænge aftalen med ham. 
 
Allan kontakter han fra Jyderup han snakkede med sidste år, så 
de kan komme ud og se om vores veje kan laves bedre end de er 
ny. 
 

7. Generalforsamling/ nye emner til bestyrelse? 
Jørgen ønsker at stoppe i bestyrelsen til generalforsamlingen, da 
han skal til at sælge sit sommerhus. 
Dorthe har i løbet af efteråret 2016 solgt sit sommerhus, og har 
trukket sig fra bestyrelsen. 
Henning har valgt at trække sig fra bestyrelsen i løbet af 
vinteren. 
 
Urban er pt. Indtrådt i bestyrelsen da Dorthe har trukket sig, og 
vi opfordre ham til at fortsætte som bestyrelsesmedlem. 
Vil urban dette, skal vi have 1. bestyrelsesmedlem og 2 
suppleanter. 
 
Henrik M, Kim, Pal og Jørgen er på valg til bestyrelsen i år. 
 
Henrik W. vil høre Erik Visby om han vil være dirigent til 
generalforsamlingen. 
 
Hvis vi ikke kan finde en referent så tager bestyrelsen selv denne 
opgave. 



Vi skal høre Ottesen om han vil være intern revisor, og Finn om 
han vil være revisor suppleant. 
Kim høre Ottesen, og Henrik M høre Finn 
 
Vi pakker indkaldelsen til generalforsamlingen fredag d. 21/4 kl. 
19.00 på Rådhuset 
 

8. Eventuelt her under jubilæum. 
 
Jubilæum bør afholdes d. 19 eller 26/8  
Kim undersøger omkring musik med ham han ender i Bregninge. 
Henrik W undersøger om det passer med telte, øl bod og 
pølsevogn. 
 
Næste bestyrelsesmøde lørdag d. 22/4 samtidig med der pakkes til 
generalforsamling. 
 
 


